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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU 

DIVADELNÍ FAKULTY JAMU DNE 11. 10. 2017 

 
 
PŘÍTOMNI:   Stanislav Čaban; Hana Halberstadt; Petr Theodor Pidrman; Miroslav Plešák; Lukáš 

Rieger; Adam Steinbauer; Petr Svozílek; Jonáš Konývka. 

OMLUVENI:  Igor Dostálek. 

HOSTÉ:  Petr Francán (děkan). 

 

Senát je usnášeníschopný (8/9) 

 
 
PROGRAM JEDNÁNÍ:   1.  Výstup děkana Petra Francána    

2. Domluva o schvalování návrhů Jednacího řádu a Volebního řádu 
Akademického senátu Divadelní fakulty a Jednacího řádu Umělecké 
rady. 

 

PROJEDNÁNO: 
 
 Všichni přítomní členové schválili program zasedání. 
 
ad 1. 

 Děkan navrhl, aby na listopadovém zasedání AS DIFA JAMU (kde budou schvalovány JŘ 
AS DIFA, VŘ AS DIFA a JŘ UR DIFA) proběhla rovněž diskuze nad novým návrhem Statutu 
Divadelní fakulty.  

 Dále sdělil, že navrhuje, aby se obdobný průvod, jaký se v minulém týdnu uskutečnil při 
příležitosti oslav sedmdesátého výročí založení JAMU, konal pravidelně každý rok při 
zahájení akademického roku. Zmiňovaná akce velice dobře propojuje ateliéry a podporuje 
začlenění studentů prvních ročníků do akademické obce. 

 Divadelní fakulta se bude na náměstí Svobody aktivně účastnit oslav 17. listopadu. Děkan 
si přeje, aby akce byla v letošním roce apolitická, a uvítá spolupráci pedagogů i studentů. 
Spolu s ním se organizace ujímají studentští členové senátu S. Čaban a A. Steinbauer. 

 Děkan připomenul, že plní svůj slib udělovat odměny za funkce v akademickém senátu. 

 Děkan přislíbil uspořádání setkání s Akademickou obcí věnované diskusi nad další funkcí 
tzv. Klidové místnosti (např. Vernisáže, veřejná setkání apod.) – nejlépe již v říjnu. 

 Děkan oznámil, že zavádí pravidelné konzultační hodiny pro studenty (vždy první čtvrtek 
v měsíci), kam by mohly směřovat jejich podněty (například nedávná kauza s M. Slováčkem 
nebo dotazy ohledně odchodu dr. R. Kunderové – oba případy rovněž senátu osvětlil). 
Apeloval na senát, aby v tomto směru účinně působil jako prostředník mezi Akademickou 
obcí a děkanem.  
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 Oznámil, že dr. J. Motal připravuje pro studenty setkání s odborníky na psychohygienu a že 
se plánuje veřejná diskuse o směřování Kabinetu pro výzkum divadla a dramatu. 

 Děkan vyzval senát, aby za fakultu navrhl dva delegáty do Rady vysokých škol. Senát 
navrhl doc. MgA. Blanku Chládkovou za pedagogy a BcA. Danielu Zarodňanskou za 
studenty. 

 
ad. 2 

Děkan přislíbil, že návrhy Volebního řádu AS DIFA a Jednacího řádu UR DIFA obdrží senát 
elektronicky do začátku listopadu. Členové senátu se dohodli, že diskusi k nim budou konat 
elektronicky. 
Senátoři prodiskutovali některé faktické nejasnosti v návrhu Jednacího řádu AS DIFA. Předseda 
slíbil, že se nad těmito připomínkami sejde s právníkem JAMU. 

 
  
 
 
 
 

Příští zasedání se bude konat ve středu 15. 11. ve 13:30 na učebně č. 106. 
Jeho tématem bude schvalování návrhů JŘ AS DIFA JAMU, VŘ AS DIFA JAMU,  

JŘ UR DIFA JAMU a diskuse nad návrhem Statutu DIFA JAMU. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
  
 
             
zapsal          verifikoval                                                                                                  
Petr Theodor Pidrman        Lukáš Rieger                                                               


